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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL CONSELL MUNICIPAL DE LA GENT GRAN 
Núm. de la sessió: 1/2023
Data: 22 de març de 2023
Horari: de 10h a 12 h
Lloc: Presencial (Sala Polivalent de Telers)

Hi assisteixen:
Presidenta Sra. Mònica Polo Rubia
Secretària Victòria Hernàndez Salamero
Amics/amigues del Casal de la Gent Gran Anna Murià Dolors Ribera Bosch
Assoc. de GG amb empenta de les Arenes Mercè Martí
Assoc. de Gent Gran de La Maurina Manuel Vallejo Rodríguez
Assoc. de Gent Gran Terrassa Can Roca Jaume Colom Armengol
Assoc. de Gent Gran del Districte II Josep Ruiz Rodriguez
Assoc. de GG Terrassa Can Boada del Pi Alfonso Morales Herrerías
Aula Gran de Terrassa Rosa Mª Ballús Escudé
Club de GG de Ca N’Anglada, Montserrat i Torresana Fernando Viedma Molla
Club de GG Districte IV Ramon Armengol Solé
Club de Jubilats i Pensionistes Sant Llorenç Rosario Torronteras
Associació el Llibre de la Vida Jaume Sabaté Ferrer
FACGG Miquel Mariano Saperas
Càritas de Terrassa Cinta Jardí Torrents
UGT Isabel Zarza Gallego
CCOO Joan Grané Calvo
Iai@flautes-Terrassa Josep Lluís Charles Gracia
Marea Pensionista de Terrassa Manuel Tórtola Risueño
Moviment per unes pensions dignes (MPD) Manuel Cuadra Casado
Comissió de residències públiques de Terrassa Josep Sánchez De Haro
Grup Municipal de ERC i MES Lluís Labòria Martorell
Grup Municipal del PDeCAT Teresa Miron Sanz
Grup Municipal de C’s Alberto Sánchez
Grup Municipal de Tot per Terrassa Marta Martí Massip

S’han excusat d’assistir:
Club de la Gent Gran de Sant Pere Nord Miguel Soriano Molina
Fundació GRODE/XEC3 Mª Jesús Comellas
Fundació Catalunya La Pedrera  Laura Muñoz Palacios

   Absents:  
Associació de Gent Gran Terrassa Centre Ferran Garcia Camps
A. de GG del Parc de Sant Jordi de Terrassa Rafel Casals Cienfuegos-Jovellanos
Assoc. Amics de la Gent Gran Districte 5 Carmen Maureso Cid
Club de Gent Gran del barri de Can Palet  Magda Aguilar Garcia
Club de Jubilats i Pensionistes Can Jofresa Antonio Cazorla Molina
La Llar de la Gent Gran de les Fonts Francisco Contreras Hernández
Creu Roja Terrassa Mª Dolors Bordes Satué
Grup Municipal del PSC Lluís Ros Villapando

També han assistit:
Amics/amigues del Casal de la Gent Gran Anna Murià Lluís Segara Orobitg
Assoc. de Gent Gran de La Maurina Josep Mellado
Club de GG de Ca N’Anglada, Montserrat i Torresana Ángel Oliva
Club de GG Districte IV Francisco Matilla López
Representant al Consell Comarcal del CMGG Josep Guinot Mauchan
Director de l'Àrea de Cicles de la Vida Santiago Martínez Illa
Síndic de Greuges de Terrassa Sr. El Mustafa Ben El Fassi 
Tècnica del Servei de Promoció Gent Gran Sara Gallés Villaplana
Auxiliar de gestió de Promoció Gent Gran Sergio Jiménez Aguilera
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1. Benvinguda a càrrec de la Regidora de Gent Gran, Mònica Polo.

La  Sra.  Mònica  Polo  dóna  la  benvinguda  als  membres  del  Consell  i  agraeix  la  seva
presència. Indica que aquesta es la darrera sessió del CMGG dins del Mandat i que es tracta
d’un dia important per fer retorn de tot el que s’ha fet.  També presenta al nou Síndic de
Greuges de Terrassa, el Sr. El Mustafa Ben El Fassi.

2. Aprovació de l’acta anterior.

S’aprova l’acta de la anterior reunió ordinària del 14/12/22 sense esmenes.

3. Informacions de la Regidora de Gent Gran: Resum del Mandat.

La Sra. Mònica Polo comença un resum del Mandat assenyalant la importància de saber què
s’ha fet, fins on s’ha d’arribar i què manca.

Recorda l’esforç fet durant la pandèmia per posar-se en contacte amb moltes persones grans
i felicita a aquelles persones que van desenvolupar aquesta feina.

Comenta el  desenvolupament de Pla per un Envelliment Integral a Terrassa (PLEI’T) que
pretén recollir  les necessitats  i  permetre establir  les accions que s’han d’implementar  en
endavant i fins el 2030.

Destaca la posada en marxa de l’Oficina d’Informació a la Gent Gran i la seva extensió al
districte 6 com a prova per una possible expansió a d’altres districtes de Terrassa.

Assenyala  altres  projectes  com  l’Activa  el  +60,  Viure  la  Natura,  Mou-te,  Cinema
Intergeneracional, entre d’altres.

Incideix en que les persones que viuen a les residències de gent gran formen part de la
població  de  la  ciutat,  i  per  aquest  motiu  s’han  fet  reunions  amb  els  responsables  de
residències de forma continuada i durant la pandèmia es va efectuar un seguiment de la
situació constant.  També s’han impulsat activitats a les residències a través de persones
voluntàries, com sessions de màgia i teatre.

També fa menció a tots els projectes contra la solitud no volguda que s’estan desenvolupant
als diferents districtes de Terrassa i indica que espera la futura implementació al districte 7.

Assegura que sempre es treballa de la mà de les entitats i que el retorn és positiu.

Respecte dels projectes de residències, diu que es va complint el calendari previst, tant amb
la reforma de Mossèn Homs com de la nova residència a Sant Pere Nord i que ara ja s’ha de
treballar en vista a una tercera. Afegeix que la reforma d’una de les plantes de Mossèn Homs
està acabada i que el resultat és molt bo, amb una millora evident de la qualitat de l’espai que
dóna sensació de llar.

Torna a destacar altres programes desenvolupats com el Conviure en un món de diferències i
el Llibres Humans, el qual li fa especialment il·lusió . Menciona també la creació d’un espai
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de treball dins la Taula de Salut Mental per parlar de la salut mental i la salut emocional de les
persones grans i que desitja la seva continuïtat.

Finalment assenyala que s’ha de continuar treballant perquè la ciutat és viva i que l’espai del
CMGG és  important  per  recollir  les  necessitats  existents  i  treballar  junts  per  aconseguir
millores.

La Sra. Victòria Hernández fa una explicació del funcionament, estructura i contingut del web
municipal pel que fa a l’apartat de Gent Gran. Seria la traducció de tot el que s’ha treballat
aquest Mandat i és a l’abast de tota la ciutadania. Fa un recorregut per les diferents seccions
i destaca la facilitat d’accés a la informació de tot allò que es porta a terme a través del Servei
de Promoció de la Gent Gran. Convida als assistent a fer-ne ús com a recurs per a la seva
pròpia tasca.

S’OBRE DEBAT DE TEMES VARIS:

La Sra. Mònica Polo es conscient que tanca al Mandat amb el problema que existeix a tres
casals cívics amb el no funcionament del servei de menjador. Diu que s’ha pensat en
una solució provisional mentre no es resol el problema de la licitació del servei però que està
resultant  molt  difícil  abordar  el  tema.  Ens  consta  que  totes  les  persones  que  no  tenen
l’autonomia per cercar alternatives se’ls garanteix des de Serveis Socials els àpats a domicili.
Demana col·laboració per detectar persones afectades per la situació per tal  de donar-lis
suport.

La Sra. Teresa Miron intervé per comentar que a aconseguit saber que s’han produït canvis
en la forma de licitar per part de la Generalitat i que va facilitar un contacte a les tres entitats
de gent gran afectades per poder informar-se.

El Sr. Alfonso Morales afegeix que la Generalitat no dóna informació al respecte. Assegura
que el problema no és que no hi hagin ofertes per encarregar-se del servei de menjador sinó
que la Generalitat imposa uns preus molt baixos que fan que les empreses licitadores no
tinguin un marge de beneficis  suficient  com per  perdurar en el  temps.  Indica també que
venien a menjar persones amb dificultats econòmiques derivades a través de Serveis Socials
i que han hagut de tornar a derivar-les a d’altres espais.

La Sra. Mònica Polo explica la voluntat de l’Ajuntament d’encarregar-se temporalment fins
que no es resolgui la licitació però que es complica per la burocràcia que implica. Destaca la
importància d’aquests espais per la possibilitat  que ofereixen de socialitzar i  apaivagar la
solitud  no  volguda.  Afegeix  que  es  va  parlar  amb  el  Director  General  de  casals  de  la
Generalitat però que encara no s’ha obtingut resposta. Els Menjadors no es consideren un
recurs social,  sinó un servei  de Restauració i  la gestió  administrativament és complexa i
lenta.

El Sr. Morales parla de l’obertura de la Generalitat en alguns aspectes, com el fet que els
usuaris puguin fer activitats a diversos casals a la vegada, situació que ell considera un abús,
però contràriament hi ha un tancament en altres qüestions com la que s’aborda.

El Sr. Morales afegeix que la situació perjudica a les entitats tan pel que fa a l’intercanvi que
fan amb altres entitats com a la pèrdua d’usuaris, pel fet de no poder fer us del servei de
menjador.
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El Sr. Jaume Colom diu que, no obstant, hi ha empreses disposades a gestionar el servei
però que s’ha obert  un concurs de licitació  per  tota  Catalunya sense tenir  en compte la
urgència de casos com dels que es parla.

El Sr. Morales indica que primer han d’entrevistar a tots els candidats per comprovar la seva
competència com a gestors i que després s’obre el concurs.

El Sr. Santiago Martínez explica que antigament es podia fer una concessió individual per
cada centre però que ara es fa una licitació per tota Catalunya i això comporta molta lentitud
perquè es requereixen tota una sèrie de requisits i a més a més poden es poden presentar
recursos, de manera que la Generalitat s’ha trobat sobrepassada per la situació. Afegeix que
per  procediment  d’urgència  es  podria  fer  un  contracte  negociat  sense  publicitat  però  la
Generalitat no considera el servei de menjador com a essencial, perquè no qualifica aquests
equipaments com a socials i per tant no es pot portar a terme aquest tipus de contracte.

La Sra. Teresa Miron pregunta què es pot fer perquè considerin aquests equipaments com a
socials.

El  Sr.  Santiago Martinez respon que fent  pressió  a través del  Consell  de  Gent  Gran de
Catalunya i les federacions de gent gran.

El Sr. El Mustafa Ben El Fassi, Síndic de Greuges,  manifesta que considera aquesta situació
una vulneració de drets de l’estat del benestar i que ell com a Síndic de Greuges de Terrassa
pot elevar la qüestió a la Síndica de Greuges de Catalunya, tenint en compte a més a més
que Terrassa no es precisament una ciutat petita. Afegeix que de vegades es considera que
les persones grans han acabat amb el seu rol social, però al contrari, s’ha de promoure la
seva activitat.

El Sr. Lluís Labòria explica la seva experiència pròpia al respecte d’aquest tema. Diu que
durant molts anys va ser director d’un centre per a gent gran a Sant Just Desvern o hi havia
un restaurant que donava serveis a les persones que hi residien i qualsevol ciutadà, però que
va durar poc, perquè els preus eren similars als dels restaurants de la zona i tenint en compre
que els requisits a nivell de control sanitari eren més estrictes i que els sous dels treballadors
eren més alts, no podien competir.

El Sr. Manuel Tórtola incideix en que és un problema molt gran i que, tenint en compte la
intervenció proposada pel Sr. Síndic de Greuges, s’ha d’aprofitar i  pressionar a través del
Consell de la Gent Gran del Vallès Occidental i el Consell de la Gent Gran de Catalunya,
unint-se per tractar d’aconseguir solucionar aquesta situació.

La  Sra.  Mònica  Polo  considera  aquesta  una  bona  iniciativa  per  fer  força  conjunta  amb
l’Administració.

La Sra. Isabel Zarza explica la contradicció que suposa la alegria per la jubilació i adonar-se
després que les coses que es pensava que ja estaven fetes de fet no ho estan. Continua
dient que l’Administració local hauria d’elevar un requeriment a l’Administració superior de la
que  depèn  aquesta  qüestió,  perquè  les  persones  que  no  poden  cuinar  i  no  es  poden
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permetre dinar fora degut a la bretxa salarial dels pensionistes es troben en una situació
greu. Afegeix que s’ha de tenir la garantia de que aquestes persones puguin menjar.

D’altra  banda,  i  respecte  del  tema  de  la  residència  Mossèn  Homs,  celebra  que  les
instal·lacions hagin millorat  però que continua sent  trist  la  llista  d’espera que existeix  de
persones esperant una plaça a una residència i que els possibles usuaris encara no hi puguin
accedir.

La Sra. Mònica Polo aclareix que des de Serveis Socials s’està atenent a les persones més
necessitades i que es fa tota la pressió possible però que hi ha moltes dificultats perquè la
solució no depèn de l’Ajuntament. Continua dient que el SAD funciona encara que reconeix
que és necessiten moltes més hores d’assistència, però assegura que no hi ha una gran
llista d’espera pel que fa a l’atenció domiciliària encara que s’hagi de millorar.

El Sr. Josep Sánchez De Haro explica que la Comissió de Residències públiques ha visitat
dues vegades la residència Mossèn Homs i ha mantingut una reunió amb el Conseller de
Drets Socials i fa el següent resum informatiu:

 Actualment hi ha 61 residents
 La planta reformada està tancada des de fa dos anys i no tenen previsió d’obrir-la perquè

pretenen abans reformar les altres 5 plantes restants, amb un pressupost de 4,2 milions.
 Ja s’ha licitat l’apartat d’arquitectura.
 Falta licitar encara l’apartat de reforma.
 Tindrà  28  places  per  planta  que  fan  un  total  de  140.  Hi  ha  menys  capacitat  perquè

s’adeqüen les instal·lacions per donar un millor servei.
 La idea és que es pugui acabar la reforma en 2 o 3 anys amb objectiu 2026.

El Sr. Josep Ruiz fa menció al problema de base de la manca de pressupost per a cobrir
allò que estableix la Llei de Dependència i que a Terrassa hi ha 500 persones en llista
d’espera per una plaça a residència.

La Sra.  Mònica Polo insta a prendre amb cautela les dades que aporten les residencies
perquè poden no ser del tot exactes i fins i tot triplicar la realitat.

El  Sr.  Ruiz assegura que les dades son reals  i  que després de la  visita  a  la  residència
Mossèn Homs queda clar que les instal·lacions milloraran molt i l’atenció serà molt bona en
comparació  amb  les  residències  privades,  però  que  quan  estigui  acabada  continuaran
havent-hi moltes persones en llista d’espera perquè la demanda creixerà. Afegeix que, amb
l’esforç de tothom, el CMGG ha de tenir la força tenir la força per pressionar i aconseguir que
s’augmenti el pressupost per cobrir allò que estableix la Llei de Dependència.

La Sra. Mònica Polo valora la tasca feta per la Comissió de Residències Públiques i assegura
que la clau és anar tots de la mà i que d’altres sectors de la població es troben amb el mateix
problema, posant com a exemple la necessitat de residències per a persones amb capacitats
diverses. Dóna les gràcies per la continuïtat en la lluita.
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4. Presentació del PLEIT en lectura fàcil. S’està treballant el Pla d’Accions
2022-2023.

La Sra. Victoria Hernández passa al següent punt per començar la presentació del PLEI’T en
lectura fàcil, la guia que té per títol de «Envellir bé a Terrassa». Cada membre del CMGG té
una còpia però ofereix la possibilitat de distribuir més còpies a petició d’aquells que estiguin
interessats. Continua indicant que el document fa servir un llenguatge simplificat amb la idea
de poder arribar al màxim de persones possible i afegeix que agrairia la col·laboració en la
seva difusió.

Explica que una setmana abans es va reunir la Comissió de seguiment del PLEI’T on també
tenen representació altres serveis que tenen relació directa amb allò relatiu a la vulnerabilitat
de les persones grans. En aquesta aquesta reunió es va presentar l’informe del Pla d’Accions
2022-2023 per tal que els membres de la Comissió puguin fer aportacions ja que encara no
és definitiu.

Indica que, mentre el que projecte de Ciutats Amigues de la Gent Gran, precursor de l’actual
Pla, contenia 52 accions amb participació de 12 serveis municipals, aquest en té 145 amb
participació de 32 serveis, per tal de treballar de forma interseccional ja que tots en tenen
alguna relació amb les persones grans. Ara, les fitxes elaborades amb la pròpia informació
provinent dels diferents serveis, es retornaran perquè s’han detectat mancances informatives
a nivell quantitatiu, necessàries per saber a quantes persones s’arriba. El Pla d’Accions es
tanca en finalitzar cada Mandat i es desenvolupara un de nou amb les aportacions de tots
plegats.

La Sra. Mònica Polo afegeix la importància també de les dades qualitatives per poder saber
quina és la realitat i cap a on treballar.

5. Seguiment estat Federació d’entitats de Gent Gran.

El Sr. Miquel Mariano explica que no es va poder celebrar la Fira de la Gent Gran perquè no
van trobar el suport suficient per poder portar-la a terme, degut al problema de la renovació
de les juntes, tant a nivell  de la pròpia Federació com de les entitats de gent gran, que
minven amb el temps i cada vegada hi ha menys persones disposades a participar en la
preparació i desenvolupament de l’esdeveniment.

Continua  dient  que,  no  obstant,  pel  que  fa  a  la  Federació,  que  consideren  que  han  de
continuar amb la seva activitat  i  han de fer un esforç per buscar persones disposades a
formar-ne part. Ho fonamenta en el fet que la Federació va néixer per donar suport a les
entitats de gent gran i  creu que aquesta és una tasca que han de poder continuar fent.
Comenta  que a la  darrera  reunió  que van celebrar,  4  persones van oferir-se per  buscar
persones d’entre les entitats per, de cara a l’any vinent, sumar-se a la feina d’organització
d’una nova edició de la Fira.

Afegeix també, que el Sr. Rafael Casals té la intenció de retirar-se com a membre de la
Federació  per  esgotament,  i  incideix  en  que  les  persones  grans,  amb  els  anys,  tenen
problemes  de  salut  i  cada  vegada  menys  energia  per  a  desenvolupar  tasques  de
representació d’entitats i organització d’activitats.

http://www.terrassa.org/


Promoció de la Gent Gran
Carrer Sant Ildefons, 8
08221 Terrassa
Tel. 93 788 33 33
GentGran@terrassa.cat
www.terrassa.org

El Sr. Manuel Cuadra ofereix la col·laboració del Moviment per unes Pensions Dignes per
l’organització Fira i que es pugui portar a terme el proper any.

El Sr. Josep Guinot comenta que s’ha de fer un homenatge al «club de la super gent gran»,
fent referència a la feina que fan els representants de les diverses entitats. Continua dient
que abans la Federació tenia un pes molt important però amb la instauració del CMGG no
veu sentit a la seva existència. Tampoc considera oportú la participació dels representants de
les entitats en comissions i taules diverses. Creu que s’ha de donar relleu a d’altres persones
i si no es troben s’ha de concentrar els esforços en allò que és més important, concentrar i no
diversificar. S’hauria de donar contingut al treball del Consell de Gent Gran de Terrassa i
vincular-lo amb el Consell de Gen Gran del Vallès Occidental i el Congres de Gent Gran
de Catalunya, per anar alineats.

La Sr. Mònica Polo acomiada al Sr. Síndic de Greuges i li agraeix la seva presència.

El  Sr.  Josep  Ruiz  explica  que  els  moviments  socials  en  general  van  decaient,  sobretot
després de la pandèmia, però considera important la tasca de la Federació per la coordinació
de les entitats de gent gran i com a espai on els representants puguin compartir els seus
problemes i trobar suport. Indica que ell s’ha ofert per a formar part del nou projecte i incideix
en que l’esperança de vida augmenta i per tant els serveis a la gent gran s’han, no només de
mantenir, sinó ampliar. A col·lació torna a insistir en la necessitat d’expansió de la Oficina
d’informació a la Gent Gran a tots els districtes de Terrassa.

La Sra. Mònica Polo diu que considera molt important i necessària la tasca de la Federació i
assegura que l’Ajuntament té la voluntat d’acompanyar-los i donar-los suport.

El  Sr.  Alfonso  Morales,  respecte  de  la  qüestió  de  la  renovació  de  les  juntes  d’entitats,
comenta el fet que, si abans formaven part de cada junta 10 o 12 persones, ara en formen
part 4 o 5. Després, tornant al tema del servei de menjador dels casals, explica que és un
perjudici per aquelles persones que es jubilen i necessiten un espai per socialitzar amb els
altres i que és un altre problema que es suma als que ja tenen. També es queixa de la poca
implicació per part de les entitats amb la Federació per col·laborar en l’organització de la Fira
i que això suposa molta feina ja des de l’any anterior.

La Sra. Mònica Polo comenta que s’han manifestat totes les necessitats que existeixen però
que han de valorar també què es pot fer mer mantenir la Federació i que, si per exemple,
consideren que s’ha de fer pública aquesta necessitat de relleu, es podria fer fins i tot una
nota de premsa.

El Sr. Jaume Sabaté manifesta que està d’acord amb la idea per implicar més persones a
través dels mitjans de comunicació.

La Sra. Rosario Torronteras creu que les persones no s’impliquen perquè se n’adonen de
totes les dificultats amb les que es troben les entitats. Per exemple en el seu cas, el casal
abans  era  com  una  llar,  i  ara  un  cop  que  acaben  les  activitats  es  buida  degut  al  no
funcionament del servei de menjador, i  que això perjudica a la participació. D’altra banda
agraeix a l’Ajuntament la seva implicació en el problema que tenien amb l’anterior director del
centre, que ha estat substituït, i la nova tendència ja es nota i és positiva.
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El Sr.  Josep Sánchez De Haro considera que el tema de l’associacionisme és prou
important i que necessitaria una sessió completa del CMGG per tractar-ho, ja que es un
problema  que  no  només  afecta  a  les  entitats  de  gent  gran  sinó  també  a  les
associacions de veïns.

El Sr. Manuel Cuadra afegeix que els dilluns, a la concentració habitual que es fa al Raval de
Montserrat, es podria fer una crida sobre aquesta qüestió.

El Sr. Josep Mellado considera que totes aquestes reclamacions s’han de fer directament a la
Generalitat,  que  les  entitats  de  gent  gran  i  la  Federació  s’han  de  mantenir  perquè  són
independents dels espais que ocupen i que s’ha de fer visible a la gent gran perquè tenen un
gran pes a l’associacionisme en general.

El Sr. Josep Ruiz assegura que el canvi de Casals de Gent Gran a Casals Cívics margina a
les persones grans perquè els espais ara estan ocupats per una major quantitat d’entitats de
tot tipus i sembla que es dóna preferència a d’altres tipus d’activitats. Proposa una reunió
amb el Director General de Casals fent front comú.

La Sra. Victoria Hernández comenta que a cada reunió del CMGG es posen sobre la
taula temes molt importants però de forma repetida i considera que s’ha de començar a
construir d’una manera diferent, tractar un tema en concret i sortir de la reunió amb
conclusions i compromisos i concretar actuacions a fer. Reitera que el Servei està per
treballar per les entitats i les persones grans i que en quant a la Fira s’ofereixen per
participar de les reunions com un més si així ho creuen oportú. Demana confiança en
l’administració per treballar plegats amb les entitats i els moviments.

El  Sr.  Mellado  assegura  que  la  Generalitat  no  confia  en  la  gent  gran.  Sent  que  estan
controlats als centres per a cada activitat que les entitats decideixen fer i que no haurien de
demanar permís, simplement informar d’allò que tenen previst fer.

La Sra. Hernández insisteix en la concreció i tractar cada tema per separat.  Caldria una
sessió específica també per parlar  dels  Casals  de la  Gent Gran de la  Generalitat  i
també la coordinació amb l’únic Casal Municipal. Avança també que al proper Mandat hi
participarà  al  Consell  de  Gent  Gran  Municipal  una  persona  en  representació  dels
Casals de la Generalitat.

El Sr. Alfonso Morales assenyala que cada Casal és un món i que tot depèn de la direcció.

6. Festa Gran 2023: Recollida de propostes, si s’escau.

La Sra. Mònica Polo afirma que la gent gran té molta necessitat d’activitat després de la
pandèmia i considera que és necessari dedicar almenys un dia a les persones grans.
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7. Informacions de retorn dels representants del Consell a altres espais de
participació.

El Sr.  Jaume Sabaté, que forma part de la Taula de Mobilitat i  del Consell  de Seguretat,
comunica als membres del CMGG que qualsevol aportació o dubte que tinguin al respecte ell
les pot fer arribar en les properes reunions.

8. Informacions, Precs i Preguntes.

La Sra. Mònica Polo comenta la iniciativa de col·locar un piano al Bar-Restaurant Els Telers
que persones, de forma altruista, podran tocar per amenitzar l’espai.

El Sr. Manuel Tórtola exclama que s’ha de seguir l’Ordre del dia de la reunió, que no és la
primera vegada que passa que els membres fan exposicions fora de lloc i que el Consell ha
de tenir una bona organització.

La Sra. Mònica Polo contesta que per ella és molt important que cadascú comparteixi a la
reunió allò que consideri oportú, perquè és molt important escoltar-se i la recollida de les
necessitats existents. Aclareix que a la reunió s’ha fet un resum de tot el Mandat i que per
aquest motiu possiblement s’ha repetit temes.

El Sr. Tórtola fa una reflexió sobre la situació a França amb la reforma de les pensions i
compara el comportament ja que «ells es manifesten en contra i nosaltres no». Creu que «si
ells ho aconsegueixen tots hi guanyarem». Manifesta que han mantingut tres reunions amb
els sindicats francesos i que és un tema importants per tots aquells i aquelles que es jubilaran
en un futur, ja que encara que tinguin bons treballs ara la situació pot canviar i trobar-se en
dificultats.

El Sr. Guinot explica que precisament una mica més tard es constitueix el Consell de la Gent
Gran del Vallès Occidental i que a Catalunya hi han estructures molt potents com aquesta, el
Consell del Gent Gran de Catalunya que està per sobre jeràrquicament, i el propi CMGG.
Afegeix que està molt content amb tot el que s’està fent a nivell municipal i creu que s’ha de
concentrar l’esforç dins d’aquesta estructura i que la Federació s’ha d’incorporar.

El Sr. Josep Lluís Charles creu que s’ha de reforçar l’associacionisme com a base.

La Sra. Victoria Hernández comenta que és important que el que passa a Terrassa tingui
visibilitat  i  que  els  representants  del  CMGG  ho  facin  arribar  a  estaments  superior
jeràrquicament com el  Consell  de la  GG del  Vallès Occidental  i  el  Consell  de la  GG de
Catalunya.

El Sr. Charles ho ratifica tot dient que és important la transmissió de la informació del CMGG
a instàncies superiors i viceversa.
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La Sra Mònica Polo dona per finalitzada la sessió tot agraint l’assistència. Expressa que està
molt contenta de tota la tasca que els membres del CMGG fan i de tot el que ha après d’ells,
cadascú amb les seves opinions. Continua dient que les persones que porten l’activisme
dintre  s’han  de  sentir  orgullosos  per  la  lluita  que  mantenen  pel  bé  de  les  properes
generacions.

ACORDS

Es proposa un monogràfic del Consell sobre el relleu generacional de les juntes de les
entitats i concloure quines accions s’han de portar a terme per trobar una solució.

Caldria  una  sessió  específica  també  per  parlar  dels  Casals  de  la  Gent  Gran  de  la
Generalitat i també la coordinació amb l’únic Casal Municipal. 

Caldrà  coordinar  el  que  es  treballi  des  de  El  Consell  Municipal  de  Gent  Gran  de
Terrassa  amb el  que  es  faci  al  Consell  de  la  Gent  Gran del  Valles  Occidental  i  el
Congres de la Gent Gran de Catalunya (LOCAL – COMARCAL -AUTONÒMIC).

A la constitució del nou Consell Municipal de Gent Gran de Terrassa, coincident amb el canvi
de Mandat, s’incorporarà una representant dels Casals de la Generalitat.
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